
Notulen Ledenvergadering Bewonersvereniging Nellestein 28 nov. 2022 
 
Theaterzaal Openbare Daltonschool Nellestein. 
 
Aanwezigen:  
BVN-bestuur: Jan Brandenbarg, Marianne Klaassen, Mirjam Toorman. 
BVN-meedenkgroep plus overige vrijwilligers: Mieke de Bock, Nelleke Brandenbarg, Danielle de Graaff, Yomaira Habibe, 
Leo Hovens, Michel Idsinga, Nina Kettle, Betty Kruzinga, Marianne Schaap, Johan Schuuring, Ger Taubman, Corinne 
Veerman, Marlies de Wijs. 
Namens Gemeente: Lenny Bijker, Chaheed Chekhchar en Marthe Velvis. 
 
Verder zie presentielijst. 
 

1. Opening/ mededelingen 
 
Jan heet als voorzitter BVN de aanwezigen welkom. 
 
De vergadering wordt ondersteund door een mooie en overzichtelijke PowerPointpresentatie. 
 
Het is een bijzondere avond, stelt Jan. 
Hij vertelt dat hij paar maanden geleden weinig hoop had en nu blij is dat we als vereniging verder kunnen. 
Dit is o.a. mogelijk geworden door een subsidie buurtbudget van de Gemeente Amsterdam. Dat wordt gewaardeerd 
omdat de samenwerking met de gemeente op andere thema’s is niet altijd effectief en productief is geweest.  
Jan stelt drie gasten voor: Marthe Velvis (Gemeente, gebiedsmakelaar Nellestein), Chaheed Chekhchar (Gemeente, 
projectleider democratisering en buurtbudgetten) en Lenny Bijker, (Stichting !Woon, besteding buurtbudgetten). 
Hij bedankt in het bijzonder een aantal bewoners die betrokken waren en zijn bij de plannenmakerij rond het 
buurtbudget. Tijdens de bijeenkomst op 3 juni (naast het carillon) is ook informatie verstrekt over de buurtkamer 
Nellestein. Dit onderwerp komt vanavond niet aan de orde omdat daarover nog geen nieuws te melden is.  
 
2. Bestuursverkiezingen 
Van de huidige 3 bestuursleden treedt Marianne Klaassen af. Secretaris Mirjam Toorman bedankt Marianne voor haar 
bewezen diensten als Penningmeester en geeft haar een cadeautje namens de BVN. 
 
Het overige bestuur legt een motie voor alvorens verder te gaan met de vergadering. 
De motietekst luidt: 

De leden van de BVN, in vergadering bijeen op maandag 28 november 2022, overwegen het volgende: 
- Als gevolg van coronamaatregelen was het in de jaren 2020 en 2021 niet mogelijk om de 

gebruikelijke jaarvergadering, conform artikel 14 van de statuten, te houden;  
- Door de structurele onderbezetting van het huidige bestuur was er verminderd sprake van het 

optimaal kunnen besturen van de vereniging; 
- Als gevolg van de onderbezetting was het niet mogelijk om de in het huishoudelijk reglement in 

paragraaf 5.4 genoemde termijnen met betrekking tot de kandidaatstelling voor bestuursleden 
volledig na te komen; 

- Het bestuur heeft in de afgelopen maanden wel haar maximale aandacht gericht op het zoveel als 
mogelijk zorgdragen voor continuïteit en wederopbouw van de vereniging.    
 

De leden van de BVN nemen daarom, met inachtneming van bovenstaande overwegingen, het volgende 
besluit:  
De mogelijkheid om het voortbestaan van de BVN te waarborgen verdient absolute prioriteit en mag 
niet worden belemmerd door een beperkte afwijking van de formele termijnen. De leden zijn van 
mening dat de stemming over de voorliggende bestuursvoordracht daarom, staande dit overleg, 
gehouden kan worden en gaan over tot de orde van de dag.  

 
Jan legt uit dat de Statuten en het Huishoudelijk reglement van de vereniging aangeven wat in te beleggen 
ledenvergaderingen moet plaatsvinden. Bestuursverkiezingen dienen in het voorjaar plaats te vinden evenals het 
presenteren van het financieel verslag van afgelopen jaar en de begroting van het huidige jaar. De vereniging heeft nu 
niet geheel volgens de regels gehandeld, vraagt de leden om begrip hiervoor en om toestemming hiervan af te wijken. 



 
Mirjam Toorman en Jan Brandenbarg zijn herkiesbaar om de vereniging te helpen bij de nieuwe plannen en initiatieven 
en de nieuwe bestuursleden te ondersteunen en hen niet “in het diepe te gooien”. 
 
Vanuit de zaal wordt gevraagd waarom er niet via online vergaderingen kon worden gewerkt. Deze persoon wil niet 
tegen de motie stemmen, maar geeft aan dat het een kritische vraag is. Jan legt uit waarom dat niet mogelijk is 
geweest. Na herhaalde oproepen via de nieuwsbrieven is er geen animo van wijkbewoners/BVN-leden geweest om 
hulp te bieden bij het ondersteunen van het bestuur en/of de vereniging en de (slechts drie) zittende bestuursleden 
zagen geen mogelijkheden om online vergaderingen te kunnen organiseren/faciliteren.  
Een van de leden wijst op de Vrijwilligers Centrale Amsterdam (VCA). Waarom lukt het de VCA wel om voldoende 
vrijwilligers te werven en lukt het binnen de BVN niet? Zie allereerst hiervoor de toelichting van het bestuur op de 
hiervoor gestelde vraag. Daarnaast kent het bestuur van de VCA betaalde functies. Dat is binnen de BVN niet aan de 
orde. Alle voorkomende zaken moeten door vrijwilligers gedaan worden. Als die er onvoldoende zijn dan houdt het op.   
Een andere vraag vanuit de zaal luidt, waarom bestuursverkiezingen in het voorjaar zou moeten. Dit is statutair 
vastgelegd. Daar is geen andere reden voor. De meerderheid vanuit de zaal steunt de motie, er zijn geen 
tegenstemmen. 
Bestuurskandidaten Nina Kettle en Yomaira Habibe stellen zich kort voor. 
Gesteld wordt dat met deze kandidaten de vereniging met een vierkoppig bestuur verder kan. Eigenlijk zou het bestuur 
uit tenminste vijf leden moeten bestaan, maar met vier leden kan de BVN in ieder geval vooralsnog verder blijven 
bestaan. 
De bestuursvoordracht voor herverkiezing van Mirjam Toorman en Jan Brandenbarg resp. verkiezing van Nina Kettle 
en Yomaira Habibe wordt unaniem gesteund. De BVN heeft daarmee een nieuw bestuur. 

 
3. Toelichting plannen buurtbudget 
Jan legt de voorgeschiedenis uit van het instellen van het buurtbudget en vertelt over de middag (3 juni 2022) waarop 
dit gepresenteerd werd aan de wijkbewoners. 
In het kader van versterking van buurtorganisaties zijn buurtbudgetten beschikbaar gesteld door de Gemeente 
Amsterdam. Voor het jaar 2023 is voor Nellestein € 41.000 beschikbaar met als doel om de sociale cohesie van de wijk 
te bevorderen. De besteding van dit budget is aan wel aan regels gebonden. Een belangrijke vereiste is dat het budget 
wordt beheerd door een rechtspersoon. De enige rechtspersoon in de wijk die daar voor in aanmerking komt is de 
BVN. Echter: zonder bestuur geen BVN en dus geen rechtspersoon. Mede daarom blijven Mirjam en Jan beschikbaar 
als bestuurslid. 
In de voorbereiding zijn veel initiatieven voorgesteld maar niet alles is opgenomen in het uiteindelijke plan. Een 
belangrijke reden hiervoor is dat bij bepaalde voorstellen zich geen ‘kartrekker’ beschikbaar stelde. De huidige stand 
van zaken is dat de uitgewerkte initiatieven door de gemeente getoetst zijn op uitvoerbaarheid. Alle onderdelen zijn 
positief beoordeeld. De officiële subsidieaanvraag kan nu worden ingediend. 
N.B. de aanvraag is meteen na de vergadering bij de gemeente ingediend.  
Met de uitvoering van de plannen in 2023 krijgt Nellestein een aantal zeer aantrekkelijke cadeautjes aangeboden! 
Vervolgens worden de plannen uitgelegd. 
 
Thema Communicatie: 
Nina stelt zich voor, verontschuldigt zich voor haar Zuid-Afrikaanse accent en dat zij haar presentatie in het Engels wil 
doen. Mieke de Bock vertaalt. 
 
De drie doelen van de projectgroep Communicatie zijn: 
 
1. Het vergroten van de communicatie naar en betrokkenheid van de inwoners van Nellestein bij de buurt en de 

wijkactiviteiten; 
2. Het verzorgen van de communicatie over de wijkactiviteiten Kunst & Cultuur; 
3. Het bijdragen aan een sterk gemeenschapsgevoel. 
 
Nina wil een Communicatieplan opstellen voor de wijk. Dit is echter best ingewikkeld. 
Ze wil onderzoeken hoe we als vereniging zoveel mogelijk bewoners kunnen bereiken. Zij zou graag een veel grotere 
groep willen bereiken dan nu het geval is, ze wil ook jongeren en andere nationaliteiten bereiken en betrekken bij de 
vereniging/de wijk. Om dit te kunnen bewerkstelligen vraagt zij de zaal om hulp, er zijn meer vrijwilligers nodig. Niet 
alleen voor hand-en-span diensten maar mensen die meer kunnen betekenen. 
 
Vanuit de zaal komt de opmerking dat er een veelgebruikte Facebook-pagina bestaat voor Nellestein 
(Nellestein@Gaasperplas Amsterdam-Zuidoost) en dat deze wellicht ter ondersteuning kan dienen. 



Nina vraagt of de beheerders van deze pagina willen helpen met het op te stellen van een Communicatieplan. 
 
Voorafgaand is een onderzoeksvoorstel geformuleerd omtrent de demografie (=bevolkingssamenstelling) van 
Nellestein. Gekeken moet worden of sociale mediakanalen gebruikt kunnen worden, zoals bijvoorbeeld Instagram, 
TikTok en Facebook, naast het conventionele gebruik van drukwerk (nieuwsbrieven, posters, flyers). 
Marktonderzoekbureau Motivaction is hiervoor ingeschakeld. Zij kunnen met gebruik van “big data” een profiel 
opstellen van onze wijk. Een etnisch profiel mogen ze echter niet in kaart brengen. 
 
Thema Theater: 
Yomaira stelt zich voor. 
Zij vertelt dat zij het gevoel heeft dat de afgelopen jaren veel activiteiten voor volwassenen gericht waren op 
Nederlandstaligen in de wijk. 
Ze ziet mogelijkheden om met de projectgroep Theater ook mensen uit andere leeftijdsgroepen en anderstaligen te 
interesseren en te betrekken bij de activiteiten. 
Ze heeft een aantal artiesten weten te strikken voor het komende jaar: 

- De groep Easy Laughs Amsterdam voor een Stand-up comedy show met improvisatie uit de zaal;  
- Rappers TUR-G en Andy voor een optreden en een workshop rappen (dit zijn rappers met een positieve insteek); 
- Choreograaf Ivan Marin voor een Salsadans Workshop; 
- JTSZO voor een dansvoorstelling. 

 
Ook Yomaira vraagt ondersteuning van vrijwilligers voor haar plannen. 
 
Thema Literatuur: 
Ger Taubman legt de plannen voor van de projectgroep Literatuur. 
Op stapel staan:  

- Een literair minifestival in het najaar van 2023 in de theaterzaal van de Nellesteinschool.  
De werkgroep nodigt hiervoor schrijvers uit die een band hebben met Zuidoost en het stadsdeel onderwerp van hun 
werk maakten. Deze activiteit is voor Nellesteiners van alle leeftijden en boekenliefhebbers in het bijzonder; 

- Workshops poëzie en rap; 
- Activiteiten rondom de Kinderboekenweek (begin oktober); 
- Het oprichten van leesclubs: het samen boeken lezen en bespreken. 

 
Ger roept de wijk op om mee te doen en mee te denken. Het zou ook leuk zijn als de werkgroep partners zou kunnen 
betrekken zoals boekhandels. 
 
Thema Film: 
Ger legt aansluitend het plan voor van de projectgroep Film. 
Het idee is om in de zomer een film op het grasveld bij de Gaasperplas te draaien met Franse aankleding. Met de 
huidige technieken kan zo’n film ook bij daglicht gepresenteerd worden. 
Hij geeft aan ook open te staan voor andere suggesties maar roept op om mee te denken/helpen. 
 
Thema Beeldende kunst: 
Betty Kruzinga stelt zich voor en legt de plannen uit voor een ‘droogloop-expositie’. 
Het idee is om een bepaalde periode kunstwerken tentoon te stellen voor de ramen van benedenwoningen in de 
drooglopen van de laagbouw-flats. Zij roept kunstenaars uit Nellestein op om hun werk ten toon te willen stellen. 
Dit kan gaan om beeldhouwwerken, textiel, tekeningen, schilderijen en keramiek. 
Deze droogloop-expositie wordt afgesloten met een centrale eindexpositie. 
De projectgroep Beeldende Kunst zoekt kunstenaars en vrijwilligers om dit te kunnen bewerkstelligen. 

 
Thema Muziek 
Nelleke Brandenbarg verwijst allereerst naar zeer succesvolle muzikale activiteiten uit het verleden (o.a. buurtconcert 
Grachtenfestival aan de Gaasperplas en concert Ricciotti-ensemble in het Planetarium). 
Voor het organiseren van nieuwe activiteiten heeft zij contact gezocht met Michaël Gieler van het Koninklijk 
Concertgebouworkest (KCO). Hij organiseert al jarenlang de succesvolle Bijlmer Klassiek- ochtenden.  
Het KCO heeft al 20 jaar een Academie met jong toptalent uit hele wereld. Deze studenten lopen mee als volwaardig 
lid van het orkest en een strijkorkest van deze Academie heeft zich hiervoor al aangemeld. 
Er worden vier zondagmiddagconcerten georganiseerd, waarvan één met een High Tea. 
Nelleke vraagt vrijwilligers voor het inrichten, opruimen en hapjes maken maar zeker ook voor de organisatie zelf. Niet 
alleen hand-en-spandiensten dus. 



 
Na de presentatie van de thema’s vertelt Jan Brandenbarg dat de BVN een voorjaarsborrel wil houden, waar ze graag 
deze nieuwe activiteiten aan zoveel mogelijk bewoners wil presenteren. De uitnodiging zal huis-aan-huis en via sociale 
media verspreid worden, inclusief een Engelse vertaling.   
 
Rondvraag: 
Vanuit de zaal wordt gevraagd of het budget is goedgekeurd. Het antwoord luidt ja. De ontwikkelde plannen blijven 
binnen het maximale bedrag van € 41.000. De plannen zijn door de gemeente getoetst op uitvoerbaar- en 
haalbaarheid. Wat nog moet gebeuren is een “e-herkenning”-aanvraagprocedure. Dit is verplicht voor 
subsidieaanvragen door organisaties zoals de BVN. Dit gaat in de dagen kort na deze ledenvergadering plaatsvinden. 
 
N.B. Deze aanvraag is succesvol afgerond en de BVN heeft bericht ontvangen van de goedkeuring van het 
aangevraagde buurtbudget. 

 
Ook wordt gevraagd waarom de aanleg van een Jeu-de-boules-baan niet is opgenomen in de plannen. Dit was indertijd 
ook een voorstel in dit kader. Uitgelegd wordt dat een offerte is aangevraagd waaruit bleek dat de aanlegkosten 
€30.000 zouden bedragen. Daarnaast heeft de initiatiefneemster zich teruggetrokken en is er vooralsnog geen 
‘kartrekker’ beschikbaar. Wie weet meldt zich komend jaar toch nog een nieuwe kartrekker. Het idee is niet van de 
baan. Marthe Velvis zegt dat zo’n baan wellicht uit een ander (gemeentelijk) potje gefinancierd kan worden als er 
voldoende animo blijkt. Door enkele leden wordt nog verwezen naar eerdere jeu-de-boulesplekken bij o.a. de Oase en 
in de nabijheid van  metrostation Gaasperplas.   
 
Diverse aanwezigen willen graag nadenken over het vrijwilligerschap alvorens zich echt vast te leggen. Hoe wordt er 
verder over gecommuniceerd? De leden waarvan de e-mailadressen bekend zijn krijgen notulen van deze vergadering 
toegestuurd en Jan Brandenbarg roept iedereen op om vooral een e-mailadres achter te laten.  
 
Een bewoner van Leksmondhof geeft aan dat er in de droogloop van haar flat altijd een nieuwjaarsborrel wordt 
gehouden. De bewoners halen jaarlijks geld op en vragen mensen hapjes te maken (het zg. potluck-idee) en met het 
geld worden drankjes en overige hapjes gemaakt. Zij vertelt dit om bewoners van andere flats dit als een idee mee te 
geven. 
 
Chaheed Chekhchar vertelt dat voor 2024 ook een buurtbudget beschikbaar zal zijn maar nog niet bekend is het 
bedrag. 
 
4. Sluiting van het plenaire deel van de vergadering. 
Jan sluit de vergadering en opent “Aan tafel!”, het deel van de avond waarvoor verschillende thema-tafels ingericht 
zijn. Hier kunnen mensen nadere informatie krijgen van de verschillende werkgroepen en projecten en zich aan 
melden als vrijwilliger of projecttrekker. 
 


